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Vážení spoluobčané! 

 

Poslední čtvrtletí letošního roku bylo, co se týká počasí všehochutí toho, co se od 
podzimu dá očekávat. Počínaje krásnými slunnými dny, přes celodenní mlhy až 
k prvním mrazům a prvním sněhovým vločkám. Celkově byl letošní podzim jedním 
z těch teplejších, protože aby ještě v listopadu rostla tráva, tak  to zcela jistě nebývá 
pravidlem. 

Letošní rok byl poměrně bohatý na investiční činnost a i  s trochou štěstí a za pomoci 
spoluobčanů se nám podařilo všechny akce dokončit. Detailnější rozbor 
jednotlivých projektů je hlavní náplní tohoto dílu Zpravodaje, tady bych chtěl ještě 
jednou poděkovat všem spoluobčanům, kterých se zejména stavební práce dotkly a 
leckdy je i omezovaly, za trpělivost. I když se těžiště prací posouvalo od jednoho 
staveniště k druhému, bylo to v součtu více než půl  roku kdy byl život v obci 
ovlivňován stavebními pracemi. Bonusem snad bude vylepšení možností 
infrastruktury a zkvalitnění veřejného prostoru.  

Letošní podzimní brigáda se konala až začátkem listopadu, naštěstí jsme se opět 
trefily do poměrně příjemného počasí, bylo slunečno i když chladno. Více než 50 
účastníků se rozběhlo po okolí, nejviditelnějším výsledkem bylo vybudování nového 
sběrného místa na tříděný odpad u požární nádrže na návsi, což by mělo ulevit tomu 
nejvytíženějšímu sběrnému místu u prodejny.  

To co pro nás bylo prozatím jen  ,,zprávami z novin“, tak to v letošním roce dorazilo 
i k nám a to problémy s neplatiči. Ty  tu sice byly i v minulosti, ale většinou se 
jednalo o opomenutí a stačilo se pouze připomenout a problém byl vyřešen. Budeme 
věřit, že se nám to tak povede i tentokrát. To však není nic, co Vás  mělo trápit  nebo 
nějak  narušit  sváteční dny končícího roku. 

Každoroční předvánoční setkání s občany má vždy velkou návštěvnost a to hlavně 
díky našim nejmenším, kteří se vždy dlouho a poctivě připravují, aby pak potěšily 
nejen babičky a dědečky, ale i své rodiče kteří jsou sice v pozadí, ale věnují vždy 
přípravě a cvičení spoustu energie a času. Na vysoké úrovni  pak bylo hudební  
vystoupení žáků lidové školy umění v Táboře. Na toto setkání dostávají pozvánku 
všichni občané obce starší 60-ti let a účast se  pravidelně pohybuje kolem 50%. 
Letos to bylo již čtvrt století, co tato setkání každoročně pořádáme.       

   Doufám, že poslední dny letošního roku prožijete všichni v klidném kruhu rodiny 
a svých blízkých a přátel, do Nového roku 2025 pak všem přeji pevné zdraví a radost 
ze života. 

  
 

Starosta 
 

 
 
 
 



- některé body jednání ze zastupitelstva obce ze dne 29.10.2024  
 

Jako každý rok zastupitelstvo obce projednalo a schválilo odměny pro občany 
spolupracující s obcí :  Dárkový poukaz 5 000 Kč,- pro paní Lenku Malečkovou, Mgr. 
Janu Steskalovou a pro paní Marii Reitschlagerovou, dárkový poukaz 3 000 Kč,- pro 
paní Marii Čítkovou a Marii Vrchotovou, dárkový poukaz 2 000 Kč,- pro paní 
Magdalenu Mrzenovou, Blanku Bastlovou, Marii Malákovou, Irenu Vozábalovou a 
Radku Krupkovou, dárkový poukaz 1 000 Kč,- pro p. Josefa Cíchu. Těmito drobnými 
částkami chceme každoročně poděkovat těm, kteří se celoročně starají, každý o nějakou 
malou část veřejného prostoru ve svém blízkém okolí. Tam kde je rozsah prací větší 
s nutností pravidelné péče  jsou pak  další spolupracující občané  odměňováni měsíčně 
na základě dohod o provedení práce. Celkem tak na údržbě veřejných prostor a zařízení 
spolupracuje  pravidelně 16 občanů. 
 
Zastupitelstvo obce projednalo výsledek kontroly v bytech sociálního určení a 
informování nájemníků o jeho výsledku. Pro zjednání nápravy zjištěných nedostatků 
byla nájemníkům stanovena lhůta do konce letošního roku.  
 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo zásady rekonstrukce obecních bytů: náklady 
hrazené z obecního rozpočtu budou promítnuty a rozpočteny do výše budoucích 
nájmů dle platných předpisů. 
 
Zastupitelstvo obec projednalo a schválilo hlavní investiční akce pro přípravu rozpočtu 
na rok 2025, a to: vybudování přivaděče vody do obce, opravu místních komunikací a 
investici do rekonstrukce obecních bytů. Na vodovod a opravu MK máme připraveny 
kompletní rozpočty a pravomocná rozhodnutí stavebního úřadu, takže pokud se objeví 
vhodný dotační titul, tak se pokusíme o získání podpory na tyto akce. 
  
 

- některé body jednání ze zastupitelstva obce ze dne 26.11.2024  
 

Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo Příkazní smlouvu se společností GPL-invest 
s.r.o. na zajištění výběrového řízení na dodavatele stavby vodovodního přivaděče do 
obce. Odměna za předmět plnění  je ve výši 48 000 Kč bez DPH. 

 
Zastupitelstvo obce projednalo doručené nabídky na pořízení nové travní sekačky pro 
Obec Řepeč. Do termínu zasedání ZO byly doručeny 4 nabídky: 
 
Firma K –SERVIS Milevsko s.r.o. - Kubota G 231 HD 48 za cenu 580 000 Kč 
 bez DPH, 
Firma K –SERVIS Milevsko s.r.o. - Kubota G 261 HD 54 za cenu 662 000 Kč  
bez DPH, 
Firma ARROW – AGRI s.r.o. Soběslav – TAFE 6028 M Turf s příslušenstvím  
za cenu 514 200 Kč vez DPH       a 
Firma DAŇHEL AGRO a.s., Divišov - John Deere XT 950 R za cenu 599 000 Kč 
bez DPH. 



Na základě návrhu výběrové komise schválilo zastupitelstvo obce jako nejvhodnější 
nabídku firmy K-SERVIS Milevsko s.r.o. na stroj Kubota G 231 HD 48 za cenu 
580 000 Kč bez DPH. Nejnižší cenová nabídka od firmy ARROW- AGRI nebyla 
akceptována, protože neměla v navrhované variantě žací ústrojí, ale pouze mulčovač, 
což nevyhovuje pro způsob údržby travnatých ploch,  kterou provádíme a nesplnila tak 
zadávací podmínky.  
Na úhradu části kupní ceny bude použita dotace ve výši 500 000 Kč,- kterou obec 
získala v loňském roce za zelenou stuhu v krajském kole soutěže Vesnice roku. Stávající 
sekačka pak bude v příštím roce nabídnuta k prodeji za zůstatkovou cenu .  

 
 
- Některá  problematika podrobně 

 

     V měsíci prosinci byla předána stavba 
 ,, Modernizace a rozšíření veřejného osvětlení směrem na Slavňovice “. Stavbu 
realizovala firma Dmejchal za  cenu 504 941 Kč,- bez DPH. Akce byla podpořena 
z Programu obnovy venkova Jihočeského kraje 2024  částkou 270 000 Kč,- . 
Celkem bylo osazeno 9 nových stožárů veřejného osvětlení s LED svítidly.  
Veřejné osvětlení 
Nakonec se nám podařilo v této lokalitě skloubit 3 akce najednou, takže současně 
s výše uvedenou rekonstrukcí veřejného osvětlení probíhala i rekonstrukce sítě nn, 
kterou realizovala spol. EG.D a pokládka optické sítě, kterou realizovala spol. 
CETIN.  Kolem hlavní krajské silnice jsou osazeny stožáry výšky 8 m a od Velíšků 
k zahradě u Klicmanů stožáry o výšce 6 m. Všechny nemovitosti přiléhající k této 
trase tak mají nové připojení nn zemním kabelem a možnost připojit se 
k vysokorychlostnímu internetu. Dalším nezanedbatelným bonusem by měla být 
zlepšení stability sítě nízkého napětí, se kterou se v této části odběratelé dlouhá léta 
potýkaly.  
 
Obnovitelné zdroje 
 Na střeše hostince funguje od letních měsíců FVE o celkovém instalovaném 
výkonu 14 kWp s akumulací 10 Kwh. Povolené přetoky do sítě máme na úrovni 4 
kWh. V rámci realizace se mimo vlastní technologii FVE jednalo o sloučení dvou 
odběrných míst v hostinci a navýšení hodnoty hlavního jističe. To umožnilo odpojit 
část spotřeby z hasičárny, konkrétně myslivecký chlaďák ve dvoře, jehož největší 
spotřeba je v teplých letních měsících, kdy je i nejvyšší výroba FVE   a dále si v 
rámci komunitní energetiky  přeposíláme od prosince vyrobenou energii do dvou 
dalších odběrných míst v rámci obce. Jaký bude vliv na celkovou spotřebu el. 
Energie budeme vědět  koncem příštího roku, každopádně Vám pak předložíme 
porovnání stavu mezi  současností tedy stavem roku 2024 a rokem 2025 . 



Vysokorychlostní inernet 
V letošním roce společnost CETIN v rámci modernizace  telekomunikační sítě 
přivedla doposud ke 110-ti nemovitostem v obci přívod optickým kabelem pro 
připojení vysokorychlostního internetu. Kompletně zasíťovaná jsou Humna až na 
křižovatku u pomníku, dolů na náves až k čp. 14, výjezd směr Slavňovice a Na 
loučkách. V příštím roce by měla realizace pokračovat směrem na Tábor a na návsi. 
Připojení pozemků za Mlejnkovi  - nejprve bude nutno jednat s majiteli přilehlých 
pozemků o jejich souhlasu s uložením telekomunikačního vedení.  
 
 

 Pozemky Na loučkách
V listopadu byly ukončeny letošní  stavební aktivity v lokalitě Na loučkách. 
Nachází se zde 10 nových pozemků určených pro individuální výstavbu, z toho jsou 
3 soukromých vlastníků a 7 pozemků vlastnila Obec Řepeč. V první vlně prodeje se 
prodali 4 pozemky. 
Všechny pozemky mají na hranici přivedenu kanalizační přípojku, vodovodní 
přípojku a přípojku na optický kabel. Každý pozemek má připraven zpevněný vjezd 
( zhutněná vrstva 40 cm štěrku ). Příjezdová komunikace je připravena ve stavu  
zhutněných podkladních vrstev kameniva ( 0,3 m frakce 0-125 mm a 0,2 m frakce 
0-63 mm ) , které jsou odvodněny drenáží po celé délce komunikace. Podél 
komunikace jsou osazeny 4 nové stožáry veřejného osvětlení. Pod komunikací jsou 
položeny prostupy pro natažení rozvodů nn, tak aby se při připojování odběratelů 
již nemuselo zasahovat do tělesa komunikace. Navíc byly připraveny na připojení 
vodovodu všechny stávající pozemky v této lokalitě ( celkem 15 přípojek ). 
Vodovodní potrubí je tak přivedeno až na křižovatku s krajskou komunikací ,,u 
včelína „ . 
Celkové investiční náklady v letošním roce dosáhly částky 2,6 mil. Kč,- 

 
 Hospodaření obce

Po 11 měsících letošního roku je výsledek hospodaření obecního rozpočtu 
následující: 
Příjmy – 11 000 000 Kč,-  / Výdaje - 11 700 000 Kč,- /  
Rezervy:  běžný účet  Komerční banka + ČNB  - 6 500 000 Kč,- 
Termínovaný vklad – 5 000 000 Kč,- 
Lesní hospodářství:  Příjmy - 2 623 000 Kč,- / Výdaje -  2 685 000 Kč,- 
 
 
 
 
 

 
 

 



 


